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A universal favorite, "The Importance of Being Earnest" displays Oscar Wilde's
theatrical genius at its brilliant best. Subtitled "A Trivial Comedy for Serious People,"
this hilarious attack on Victorian manners and morals turns a pompous world on its
head, lets duplicity lead to happiness, and makes riposte the highest form of art. Also
included in this special collection are Wilde's first comedy success, "Lady
Windermere's Fan," and his richly sensual melodrama, "Salome."
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评论

不能更搞笑 特别是Jack大喊“My brother's dead."的时候
哈哈哈哈！单读就已经画面感强到不行啦 好想看舞台剧！
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-----------------------------
王尔德也有“青春期”嘛～

-----------------------------
Assignment by Mr. Wilkes in Literature Class.

-----------------------------
妙趣横生，Wilde先生是名副其实的嘴炮之王 ;)

-----------------------------
第二学期的文学教材，第三学期我们专业这门课就取消了...

-----------------------------
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书评

重温了《The importance of being
Earnest》，在我看来这是体现王尔德机智才华的巅峰之作。
王尔德一直是我的男神，穿越时间的鸿沟，所谓流芳百世当是如此。“双重生活”这一
主题在这篇戏剧中贯穿始终，读来妙趣横生无以言表。而他给的阅读体验，是我在其他
任何作家身上找不到...  
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